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Hierbij ontvangt u de eerste nieuwsbrief van 

2020 met actuele zaken en informatie van het 

CDA Etten-Leur.  

Veel leesplezier gewenst. 

 

  Fractie en Bestuur CDA Etten-Leur 

  

Actueel Bestuur 

 

       

         

 
Beste CDA leden, 
 
Wij zijn weer begonnen aan een jaar waar in principe geen verkiezingen gaan 
plaatsvinden. Na een bijzonder jaar in met name de provincie is dat een 
prettige bijkomstigheid. Wij zijn als afdeling Etten-Leur sterk 
vertegenwoordigd in zowel CDA Markiezaat als CDA Brabant in de personen 
van Ankie de Hoon, Ger de Weert en mijzelf. 
Voor met name Ger en mijzelf was het grootste doel om West-Brabant meer 
op de CDA Brabant kaart te zetten. Dat wat nu gebeurt in het Provinciehuis 
had ik niet, en ik denk niemand, kunnen voorspellen. Dat heeft reeds veel tijd 
gevraagd maar dat wil niet zeggen dat we onze afdeling links moeten laten 
liggen. Voor veel CDA afdelingen in Brabant worden we toch wel als een van 
de voorbeeld afdelingen gezien. Wij zijn gezond, we hebben het financiële jaar 
weer positief kunnen afsluiten maar voor mij een teken dat we niet stil mogen 
blijven zitten. Wij zijn naarstig op zoek naar nieuwe bestuursleden en 
burgerleden. Daarom bij deze een beroep op u als CDA lid. Wil je zelf actief 
meedoen of kent u iemand die graag wat meer zou willen betekenen binnen 
onze afdeling, kent u jongere mensen die graag iets willen doen in de politiek, 
bel mij of een van onze bestuursleden. Het is niet zo dat u gelijk een vracht 
met werk mee naar huis krijgt want we zijn nog goed bezet. Maar wij willen 

dat soort zaken ook voor de toekomst voorkomen. Wij horen u graag! 
 
Peter Ploegaert (email: peter.ploegaert@ziggo.nl ) 
 

CDA standpunt over 
ICT beveiliging 
 
 
        

 
 

Hoe staat CDA ten opzichte van ICT beveiliging ?    
 
Tijdens de Raad Debatteert van 3 februari was er een debat over de 
uitkomsten van het Rekenkameronderzoek over databeveiliging binnen 
onze gemeente. De conclusie was dat deze beveiliging op orde is met 
uitzondering van de databeveiliging van de Raad zelf. Richard Weijers hield 
een pleidooi om aan de slag te gaan met deze conclusies. Hij had dan ook 
weinig begrip voor het standpunt van partijen die de conclusies naast zich 
neerlegden. Richard zei het aldus: 
 
“Als raad hebben we altijd hele grote woorden als het college conclusies of 
aanbevelingen van de Rekenkamer niet wilt overnemen. Maar nu zijn de ogen 
op onszelf gericht. Hoe ongeloofwaardig maken we ons als raad als we 
conclusies uit ons eigen rekenkameronderzoek gaan goed praten. 
Hoe ongeloofwaardig maken we ons als raad als we de aanbevelingen niet 
overnemen. Hoe ongeloofwaardig maken we ons als raad als we nu onze ogen 
sluiten.” 
 
Richard pleitte dan ook om de 5 aanbevelingen om het niveau van de 
informatiebeveiliging voor de Raad te verbeteren, over te nemen. Hij voegde 
daar nog een extra voorstel bij: De griffie op te dragen de financiële en 
organisatorische consequenties in beeld te brengen om bewustwording en 
gedragsverandering van het veiligheidsniveau bij raads- en burgerleden te 
verhogen en met een voorstel aan de raad te doen in het kader van de eerste 
bestuursrapportage 2020. 
 
De Raad stemde met een kleine meerderheid voor deze voorstellen. 
 
Richard Weijers (email: richard@richardweijers.nl)  

mailto:gdw.mail@xs4all.nl
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Actueel uit de  
Raadsvergadering 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

Actualiteiten uit de Raad  
 
Waar staan we met de RES 2030 ? 
 

De RES is een instrument om met maatschappelijke betrokkenheid te komen 
tot regionale keuzen voor: 

• de opwekking van duurzame elektriciteit 
• de warmtetransitie in de gebouwde omgeving en  
• de daarvoor benodigde opslag en energie infrastructuur; 

 
De RES is ook een manier om de samenwerking tussen alle regionale partijen 
(overheden en maatschappelijke organisaties) te organiseren in voorbereiding 
op concrete projecten die voortkomen uit de RES. Tot slot is de RES een 
product waarin staat beschreven welke strategie de RES-regio hanteert om 
lokale/regionale energiedoelstellingen te bepalen en te behalen. De RES heeft 
een horizon van 2030 met een doorkijk naar 2050. Het Concept RES West 
Brabant  is behandeld in Etten-Leur in de Raadsvergadering van 17 februari j.l. 
Hieronder een korte samenvatting van de reactie van CDA Etten-Leur hierop. 
 
Het CDA vindt het belangrijk dat we de verantwoordelijkheid van het stedelijk 
gebied niet alleen afschuiven naar grootschalige projecten in buitengebied of 
bedrijventerrein, maar dat iedereen verantwoordelijkheid neemt . CDA vindt 
het hierbij ook belangrijk aan te sluiten bij duurzaamheidprogramma's vanuit 
het Rijk, waarbij tevens werkgelegenheid, innovatie en nieuw economisch 
perspectief worden gestimuleerd, denk aan Invest -NL (1,7 miljard van Wouter 
Bos). 
 
In het afwegingskader moet wat CDA betreft meer koppelkansen worden 
aangebracht. Denk daarbij aan restwarmte en aan de versterking van de 
gebiedswaarden in combinatie met energie opwekking.  Ook ziet het CDA 
graag meer integraliteit op het gebied van koppeling met stikstof, hervorming 
landbouw en ammoniak. Dit biedt kansen en hiervoor moeten innovaties 
kansen krijgen en financieel worden ondersteund door het Rijk. Wij willen dat 
daar in de contourennota meer nadruk op wordt gelegd.  
 
Straks in de nog te ontwikkelen Transitievisie Warmte (aardgasloos in 2050) 
zal er meer moeten worden ingegaan op de aansluitingsmogelijkheden van 
Etten-Leur op het warmtenet. Deze verkenning ziet het CDA hierin dan ook 
graag later terug.  
 
CDA maakt zich grote zorgen. De zoveelste misrekening van het PBL afgelopen 
week , geeft ons minder vertrouwen in de haalbaarheid van alle plannen.   
Daarnaast de grote risico's van zonnepanelen.  Nergens leest het CDA iets 
over de grote risico's van brand en de meerkosten die het verkleinen van dit 
risico met zich meebrengt. En het laatste wat het CDA wil is dat er over 30 
jaar een nieuwe milieuprobleem ontstaat.  Worden de oude zonnepanelen het 
nieuw asbest  vragen wij ons af. Bij zo'n grootschalige groei van zonnepanelen 
projecten moet dit wat het CDA betreft onderdeel  worden in de 
Uitvoeringsprogramma's 

 
Denk na over de manier waarop je financiële ondersteuning kunt geven aan 
huiseigenaren.  Denk daarbij aan uitbreidingsmogelijkheden van onze 
duurzaamheidslening.  Acties voor omgevingsplannen. Maak bij nieuwe 
contracten een participatiemogelijkheid van onze inwoners verplicht.  Geef 
maximale ruimte die de verordening nu biedt voor kleinschalige opwek van 
wind ook mogelijk in nieuwe omgevingsplannen.   Tot slot, zet in op eerst 
maximaal energie besparen. Isoleren, isoleren........ 

Mariette Nooijens  (email: nooijens90@hotmail.com ) 
 
 
Lessen van de Harde Leerschool  
 
Het project de Harde Leerschool waar CDA Etten-Leur zich sterk voor heeft 
gemaakt is afgerond.  De harde leerschool heeft zelf intussen een evaluatie 
gemaakt en in de raadsvergadering van 17 februari j.l. hebben we als CDA 
daar aan het College vragen over gesteld.  Onderstaand de door ons gestelde 
vragen:   
 
Op 21 november is het project de Harde leerschool afgerond. Wij hebben dit 
project vanuit het CDA op de voet gevolgd en voor, tijdens en na afloop van 

https://www.regionale-energiestrategie.nl/PageByID.aspx?sectionID=184441&contentPageID=
mailto:nooijens90@hotmail.com
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Vragen aan de fractie ? 
Heb je vragen aan de fractie of wil je 
een probleem bespreken met de fractie, 
dan kun je contact opnemen met onze 
fractie secretaris Kitty Hoevenberg. 
 
Email: kitty.hoevenberg@gmail.com 

het project steeds contact gehouden met de initiatiefnemers van het project. 
De harde leerschool heeft steeds de complimenten gegeven aan de wethouder 
en ambtenaren van de gemeente Etten-Leur welke bij dit project betrokken 
zijn geweest. Over het werkplein kwamen echter andere geluiden. Vanuit het 

werkplein voelde de initiatief nemers juist veel weerstand. Nu heeft het CDA 
de volgende vragen aan de wethouder: 
1. Deelt de wethouder de kritische geluiden met betrekking tot het werkplein 
en heeft de houding van het werkplein geleid tot minder instromers aan het 
project dan mogelijk was? 
2. kan de wethouder aangeven wat naast de persoonlijke resultaten van de 
deelnemers, de financiële resultaten voor de gemeente Etten-Leur zijn ? 
3. Is er een evaluatieverslag opgemaakt en kan dit verslag gedeeld worden 
met de raad? 
4. Wat vind het college zelf van het project de Harde Leerschool ? 
4. Zijn er al gesprekken voor een vervolg traject eventueel vanuit de 
samenwerkende gemeenten die deelnemen aan het werkplein? 
 
De conclusie is dat het College de evaluatie nog moet uitvoeren en uiterlijk 
einde van dit kwartaal komt met een eventuele aanbeveling om dit wel of niet 
door te zetten.  Wij houden u op de hoogte  
 
Mariette Nooijens (email: nooijens90@hotmail.com ) 
Jürgen van Hulst (email: jurgen.vanhulst@saint-gobain.com ) 
 
 
CDA stelt vragen over verkeersoverlast Rode Poort 
 
Inwoners van de Rode Poort hadden om een beleg gevraagd bij de fractie. 
Tijdens deze bijeenkomst bleek dat er veel onvrede was over de 
verkeersveiligheid en leefbaarheid bij direct aanwonenden. Een deel van de 
woningen ligt dicht bij de straat. Verkeer rijdt te hard en met name is er 
overlast van vrachtverkeer. In de huizen is er sprake van geluidsoverlast en 
trillingen. Ook zijn er gevaarlijke situaties voor voetgangers en fietsers. Jürgen 
van Hulst heeft verschillende aanwonenden bezocht en ook zelf geconstateerd 
dat er sprake is van overlast en zelfs schade aan woningen.  Om die reden 
heeft hij op 3 februari een aantal vragen gesteld aan het college met als doel 
de overlast te verminderen.  
 
Jürgen van Hulst (email: jurgen.vanhulst@saint-gobain.com ) 

     

Omgevingswet  
 

 
 

 

 

 
Omgevingswet 2021 en bestemmingsplan Buitengebied 
 
Op 1 januari 2021 zal de nieuwe Omgevingswet van kracht worden. Deze wet 
is een soort koepelwet, die vele regelingen en bestaande wetgeving rondom de 
ruimtelijke ordening zal omvatten. Straks heeft een inwoner nog te maken met 
één loket, waar alle aanvragen rondom wonen en bouwen zijn ondergebracht. 
Een vergunning kun je dan ook digitaal aanvragen. Los van deze technische 
wijzigingen, is een nog belangrijker aspect de achterliggende gedachte van de 
Omgevingswet. Uitgangspunt is namelijk dat er geredeneerd wordt van “Ja, 

mits”. Dit vraagt om een andere houding van de ambtelijke organisatie. Meer 
meedenken in wat de inwoner vraagt en hoe dat ingepast kan worden in 
bestaande regels. In plaats van eerst de regels en dan kijken of het wel past. 
Op dit moment is er binnen onze gemeente al een programma opgestart om 
ambtenaren deze wijze van werken te leren. Ook zijn er een aantal 
pilotprojecten onder handen, waarbij we al vooruitlopend op de nieuwe 
Omgevingswet kijken hoe aanvragen worden verwerkt. 
 
In 2020 zullen we ook het bestemmingsplan Buitengebied wijzigen. Het gaat 
om een zogenaamde partiële wijziging, waarbij we zaken die sinds de laatste 
wijziging in 2013 zullen opnemen in het plan. Ook worden de afspraken die in 
het Raadsprogramma 2018-2022 zijn opgenomen in het plan verwerkt. Daarbij 
moet je denken aan verruiming van de sloop-/bonusregeling en ook vergroting 
van het maximaal te bouwen oppervlak. In de afgelopen raadsperiode is er 
tijdens De Raad Luistert aandacht gevraagd voor knelpunten die de agrarische 
sector ervaart bij onder meer teeltondersteunende voorzieningen en de 
huisvesting van arbeidsmigranten. De fractie heeft deze verzoeken nog eens 
duidelijk verwoord tijdens de Raad Debatteert en het college heeft toegezegd 
dat deze punten ook in de wijziging worden meegenomen.  
 
Ger de Weert (email: ger.deweert@etten-leur.nl ) 
 
 

mailto:ger.deweert@etten-leur.nl
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Brabants bestuur  
 
 

 

Een opening voor Brabants bestuur   

Na de feestdagen kwam de Brabantse politiek al weer snel op de agenda. Er 
werden door VVD gedeputeerde Christoph van der Maat twee informateurs 
gevraagd om bij partijen op te halen hoe verder met het Brabants bestuur. 
Oud burgemeester van Breda Peter van der Velden en oud wethouder Alfred 
Arbouw uit dezelfde stad kwamen als snel tot de conclusie dat er weinig 
zuurstof meer zat in de kamer van de oude coalitie. Hoewel CDA Brabant zeker 
in de gesprekken de opening heeft geboden om met aanpassing van de 
landbouwparagraaf opnieuw te kijken naar samenwerking, bleek dat vooral de 
linkse partijen in die coalitie geen ruimte boden. Na het verschijnen van het 
rapport bleek dat er twee opties resteerden. Of de VVD ging verder met een 
linkse partij de SP, of er wordt een formatie over rechts ingezet. Diezelfde 
Christoph van der Maat maakte snel een keuze. Het wordt formeren over 
rechts. 

Op dit moment zijn er verkennende gesprekken met VVD, CDA en Forum voor 
Democratie. Die laatste partij roept vraagtekens op. Ook bij onze eigen 

achterban. Is het wel een stabiele partij ? Hoe verhoudt de Brabantse fractie 
zich ten opzichte van de landelijk partijleider, die bekend staat om redelijk 
ongenuanceerde uitspraken over migranten en klimaat. Er zijn terechte 
zorgen, die we alleen kunnen wegen als we onderzoeken of en zo ja hoe er 
met de drie partijen antwoorden gegeven kunnen worden op de oplossing van 
de Brabantse vraagstukken. De komende weken zal meer duidelijk worden of 
dat zal slagen. Wij houden u van het verdere verloop op de hoogte. 

 
Peter Ploegaert (email: peter.ploegaert@ziggo.nl ) 
Ankie de Hoon (email: adhoon@psbrabant.nl ) 

 

Fijne Carnaval  
 

 

Stijlorenrijk en Zwaaigat gaan weer los 
 
 
Komend weekend nemen we weer afstand van de dagelijkse beslommeringen.  
 
Het is tijd om Carnaval te vieren. Prins Carolus den Urste en Prins Thomas den 
Derde zullen de komende dagen voorgaan in de gemeenschap van Etten-Leur.  
 
Een paar weken geleden waren 12 carnavalsverenigingen te gast in het oude 
Raadhuis. SC De Stijloren hadden deze keer de organisatie van het 
Prinsengeburen in handen. Burgemeester De Vries heeft de prinsen en leden 
van de Raad van Elf ontvangen. Zie bijgaande foto. 
 
We wensen alle leden die Carnaval vieren fijne dagen. En voor hen die niet in 
het feestgedruis opgaan, ook fijne dagen gewenst op vakantie of thuis. 
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